
1365250

To: 2]
5.1.

REET v1 REN cima com]
Cc: BEI hv.nl]; Minister van VWS]] 5.1.2e @minvws.nl]
From 1.

Sent: 2:04:55 PM

Subject: Re: Tav voorrang Vaccinatie

Received: Tue 1/12/2021 2:04:59 PM

Hallo 0 sie Minister de Jonge,

Dank voor u respons Mw op eerdere mail, goed dat u ook bij RTL-nieuws bent geweest, maar ik

wil toch graag nog het een en andere hieronder uiteenzetten.

Ik had gemaild tav voorrang van de Vaccinatie voor de Huisartsen die in de Acute Keten zitten.

Ik heb een mail terug gehad met een hoop algemene vermeldingen en zaken die ik natuurlijk ook al wist. Er is

een schaarste en iedereen wil eerst. Maarje wilt de zorg wel omhooghouden, als die omvalt, wat dan? Dan

gaan de mensen massaal naar het Ziekenhuis als de Huisarts uitvalt, dan loopt het helemaal vast in de acute

zorg.

Nee, zorg ervoor dat de Huisarts met Prioriteit Gevaccineerd gaat worden.

Dat is uw Belangrijkste Taak. Vandaar ook de mail naar Minister de Jonge. Ook aan hem dit zo spoedig
mogelijk en liever gisteren te faciliteren.

In uw mail MwIEE wordt dan ook aangegeven dat men van het LHV, blij is dat de vaccinatie 3 mnd

eerder is voor de huisarts.

U moet goed begrijpen dat ik het totaal niet begrijpt dat we ergens in April gevaccineerd zouden worden. Dat

iemand dit bedenkt om de huisarts op de plek, stap 7 of 8 in het vaccinatie schema te zetten. Dat is Ridicule

ook al vindt men dat bij de Gezondheidsraad. Dit is zo onbegrijpelijk dat we, ik en een paar collega’s dat niet

eens konden geloven. Dit mag dus absoluut niet als een argument gebruikt worden.
Zelfde zou zijn als een schoenenverkoper zegt, de schoenen waren 2000 euro en nu mag u ze vandaag bij mij
voor 50 euro kopen. Kolder dus en echt onbegrijpelijk.

Dan wordt het woord PRIORITEIT vergeten of is de betekenis onduidelijk.
Als het op 4 of 5 januari duidelijk wordt dat de huisartsen ook met prioriteit en voorrang geprikt gaan worden.

Dan verwacht je dat dit ook met/ binnen een week gaat gebeuren, dus binnen 7 dgn de spuit erin. Misschien

10 dgn maar dat is de max.

Maar tot op heden (12-1-21, dat is 6-7 dgn verder) is er nog niks gebeurt en ik ben niet op geroepen. En ik heb

niet mijn eerste vaccinatie gehad.
Daarnaast is het de vraag of het wel goed gaat komen voor de waarnemende huisartsen, voorzie al

problemen.

Prioriteit betekend Voorrang, zie ook het internet, of als u wilt De Dikke van Dalen.

Betekenis Prioriteit (betekenis-definitie.nl)

Dan is er bij het de patiénten al doorgedrongen dat we met voorrang zijn geprikt.
Er zijn al incidenten door collega's aangegeven op de Corona Telegram App dat mensen/pati€énten hoestend

en met koorts toch op afspraak komen.

Oh u bent toch al gevaccineerd, ik dacht dat het nu wel kon. Rare situaties dus.

Ja deze gebeuren, geen fake news.

Tevens zijn er steeds meer berichten van mensen die al gevaccineerd zijn, en die helemaal niet tot de acute

zorg behoren. Ik weet al van collega’s dat u dit afdoet met fake nieuws, dat is niet zo, de mensen vertellen het

zelf aan de huisarts.
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Dan nog wat om maar te verduidelijken;

Wij de Huisartsen;

Wij zijn de Acute Keten,

Wij doen de Acute Zorg,

Wij doen ook Corona Zorg,
Wij staan vooraan,

Wij zien de mensen als eerst, vaak in een klein achter kamertje, donkere slaapkamer, snel er nog even bij in

de visite reeks, want die oude dame was toch wel heel ziek.

Waarom worden we niet met Prioriteit gevaccineerd.

Wij staan in de Front Line, wij dienen dus de vaccinatie met Prioriteit te krijgen.

Niet op 5 januari iets bespreken en zeggen we wachten tot de 15de januari anders gaan we wat anders

verzinnen. Toch Pfizer, die is alweer op namelijk.

Tevens is afgelopen woensdag 6 januari goedkeuring gekomen voor Moderna, de Gezondheidsraad gaat dan

overleggen de 11de januari. Dat snapt toch niemand.

Weer 5 dgn verloren. Wij de huisartsen leveren 24x7 zorg, dag nacht en weekenden. Ze kunnen dan toch wel

een avondje of 2 opofferen en direct aan de slag gaan. Je weet dat het eraan zit te komen. Het wordt goed
gekeurd en dan 5 dgn wachten?? Dit is aan niemand uit te leggen.

Wij leveren ook COVID zorg. Onder andere de speciale Covid spreekuren bij iedere huisartspraktijk is dit zo,

iedere dag, vaak aan het einde van de ochtend een rondje zo rond 11-12 uur en eind van de middag 16.00-

17.00.

Tevens levert de huisarts 24x7 Covid Zorg op iedere Huisartsenpost.
Dus wij zijn 24 uur de Acute zorg keten.

Dan is er de Engelse en de Zuid-Afrikaanse variant.

Echt dit gaat een Megagroot probleem worden, vooral de Engelse Variant zoals we zien in de UK.

Gelukkig sloot men even meteen de grens bij de melding door de UK een 3 wkn geleden. Jammer dat men

wel dacht inclusief BEE oat het virus niet in Nederland zou zijn. Dat is natuurlijk niet waar. Dat

snapt iedereen. Gelukkig neemt men het nu wel serieus.

De Engelse Variant is 72% besmettelijker, en er zijn al 2 haarden in NL, maar omdat we er niet op testen, is

het natuurlijk al veel meer verspreid in NL, gelukkig een Lock down, anders zou het heel hard gaan, maar wrsl

gaat dit nog komen. En dan gaatde zorg wankelen.

Heeft u ook gezien dat er 46.000 zorgmedewerkers ziek thuis zitten. In de UK lerland en Schotland is de

Noodtoestand afgeroepen, als dat niet suggereert dat het zwartste scenario aan de hand is weet ik het niet

meer. Tevens komt aldaar de ic-golf nog vanaf volgende week, een zwarter scenario is er niet. Oh ja en het

zuurstof is op (BIZAR), net als de beademing apparatuur. Dat zou u aan het denken moeten zetten.

Ja, dus ook de Huisartsen met Prioriteit vaccineren.

NU DUS.

In Nederland is men ook bezig met Covid-pati€nten vanuit het Ziekenhuis eerder thuis te krijgen, met hulp van
de huisartsen natuurlijk, anders kan dit niet. En dat zal ook straks meer gebeuren als ouderen thuis dienen te

blijven. Weer de huisartsen die dit zullen moeten opknappen.

Dan is ook de vraag heeft u Nieuwsuur gezien 11-01-2021, hierin geeft men heel duidelijk aan dat al veel meer

mensen de vaccinatie hebben gehad.
Mensen die niet in de acute zorg keten zitten, pedicure receptionist enz. Dit kan niet. Ook hier heeft u al een

bericht over gegeven, dat is verantwoording van het bestuur van de zorg instelling.
Hier zijn wij toch niet mee geholpen, ik shap dat u hier niets aan kan doen, maar ongelooflijk toch. En de

Huisarts maar wachten. Er moet nu wat gebeuren.
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Ik hoor de verhalen ook, uit eerste hand, de arts-assistenten in Apeldoorn Gelre ZH zijn nog niet gevaccineerd
op de COVID-afdeling. Wel internisten en longartsen die er niet komen en altijd met de arts ass telefonisch

overleggen. Krom of niet.

En dan is er nog de Huisarts zelf, u weet dat er heel veel ouderen huisartsen zijn (55+ 60+). Tevens zijn er

veel huisartsen die zelf ook medische problemen hebben en ondanks dat ze dus kwetsbaar zijn, blijven
werken.

Ik zelf ben ook zo iemand, zal niet in detail treden, maar het is een wonder dat ik nog leeft. Heb zeker 2 reden

waarom ik kwetsbaar ben.

Ik heb er wel voor gekozen om te blijven werken, en ben zeer voorzichtig. Ook in mijn Privéleven hou ik mij
zeer strikt aan de regels. Heb het hele jaar ook bijna niemand gezien. Tevens doe ik mantel zorg voor mijn
oude vader 85, die wil ik ook niet besmetten.

En daarnaastwil ik zelf ook niet verantwoordelijk zijn dat ik pati€nten besmet.

En als ik Covid krijg en dus op de IC beland heb ik een veel grotere kans dat ik het niet zal overleven.

De Huisarts dient ook hierom een vaccin te krijgen met prioriteit, je wilt niet dat je als Huisarts een super

spreader wordt en vele mensen ziek maak.

In een weekenddienst zie je veel kwetsbare patiénten en ouderen en ga je van het ene naar het ander huis, en

ook verzorgingshuizen.

U kunt zich voorstellen wat er dan gebeurt (als bizar voorbeeld geef ik dan maar de Sinterklaas actie in Belgié,
heeft u vast van gehoord (je gelooft het niet, je verzint het niet, maar het is wel gebeurt >27 doden).

HEEL VEEL REDEN OM DE HUISARTS DUS MET VOORRANG TE VACCINEREN.

Ik wil u dus nogmaals vragen om hier aandachtig naar te kijken en ook hiervoor in te zetten. Harder op tafel te

slaan bij VWS en bij de Minister.

En als dit niet lukt, meldt u dan bij Nieuwsuur en bij het 20.00 journaal, zodat u aldaar uw verhaal kunt doen.

Net als een inmiddels bekende intensivist in NL.

Echt we willen dat u nog meer zichtbaar wordt in de media en dit blijft verkondigen.

Niet wachten, niet de Moderna Vaccins in Oss laten verstoffen.

Nee echt NU VACCINEREN.

De Huisartsen met Prioriteit.

We zijn allemaal Mobiel en we kunnen hem dus overal ophalen.

Alstublieft regel dit.

Met vriendelijke groeten.

5.1.2e

Waarnemend huisarts

van: [i] IEKEDN CEE @ hv.ni>

Verzonden: woensdag 6 januari 2021 10:06

Aan: BERECE @ hotmail.com>

CC: BERR @|hv.nl>
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Onderwerp: RE: Tav voorrang Vaccinatie

Geachte heer

AllereerstcE mailbericht ‘uit het hart’. Als LHV prijzen we ons gelukkig met een achterban die betrokken en kritisch is.

Uw reactie is een belangrijk signaal voor ons, en ook een aansporing om nog transparanter te zijn over hoe wij als LHV de belangen
van huisartsen behartigen. Wij begrijpen de zorgen, teleurstelling en ongeduld van huisartsen die de corona-uitbraak en specifiek de
vaccinaties met zich meebrengen.

Onder de huidige omstandigheden, met de veranderende dagkoersen en de voortdurende onvoorspelbaarheid van de exacte

hoeveelheden, typen vaccins en leverdata is het lastig opereren. Voor degenen die de vaccinatiestrategie bepalen, voor betrokken

partijen zoals de LHV en vooral voor degenen die deze gaan uitvoeren zoals u.

Wat belangrijk is om te weten
- Er zijn op dit moment nog maar weinig (Pfizer-)vaccins beschikbaar, en de andere vaccins (Moderna, Astra/Zeneca en later nog

andere) zullen ook in relatief kleine aantallen beschikbaar komen. Grootschalige vaccinatierondes zoals we die kennen van de

griepvaccinatie, liggen zeker niet in de lijn der verwachting.
- De keuze om een bepaalde doelgroep (op leeftijd, medische indicatie, kwetsbaarheid, werkzaam in de zorg etc.) te vaccineren, gaat

op dit moment onherroepelijk ten koste van de beschikbaarheid van vaccins voor een andere doelgroep.
Dit is momenteel de context, waarbinnen het ministerie van VWS de vaccinatiestrategie bepaalt. En keuzes maakt die ook deels

beinvloed worden door veranderende omstandigheden. Zoals nieuwe inzichten over de werkzaamheid van een bepaald vaccin voor

een specifieke doelgroep of sneller of juist langzamer beschikbaar komen van vaccins.

Actuele ontwikkelingen
Vanwege een aantal recente ontwikkelingen heeft VWS het eerder aangekondigde_vaccinatieschema aangepast. Zo heeft het RIVM

na onderzoek geconcludeerd dat het Pfizer/BioNTechvaccin (PBv) echt niet geschikt te maken is voor kleinschalig gebruik in de

huisartsenpraktijk, terwijl dit vaccin juist voor de ouderen zeer geschikt is.

Daarnaast heeft VWS gehoor gegeven aan de dringende oproep om de continuiteit van zorg zowel in de ziekenhuizen als in de

huisartsenspoedzorg te waarborgen door de vaccinatie van zorgmedewerkers naar voren te halen. Dit betreft de zorgmedewerkers
die een rol hebben in de spoedzorg aan COVID-patiénten. Het lijkt misschien gering, maar de vaccinatie van huisartsen is daarmee

op ons aandringen in vergelijking met het eerste vaccinatieschema zo'n 3 maanden naar voren gehaald. Dat is het resultaat

waarover wij -onder andere in de media- onze tevredenheid hebben uitgesproken en waar gisteren de ledenraad van de LHV met

instemming van heeft kennis genomen.

Zodra het Moderna-vaccin beschikbaar komt, gaat dit naar de huisartsenpraktijken. Het is bestemd voor de eerste groepen

kwetsbare niet-mobiele ouderen én voor alle huisartsen (praktijkhoudend en waarnemend) en voor hun medewerkers. Dit valt qua

timing deels samen met de vaccinatie van zorgmedewerkers uit de VVT en de ziekenhuizen op centrale(re) locaties, met het Pfizer-

vaccin. Mocht het Moderna-vaccin onverhoopt toch later geleverd worden, dan hebben wij met VWS afgesproken dat er voor de

huisartsen een andere oplossing wordt gezocht. Om u toch zo tijdig als mogelijk te vaccineren.

VWS heeft ons verzekerd het belang van de continuiteit van huisartsenzorg goed te zien. Daarom is het vaccinatieschema ook

aangepast. Sowieso kunnen alle huisartsen en praktijkmedewerkers zo gevaccineerd worden, voordat zij zelf pati€énten gaan

vaccineren.

Tot slot

Wij hopen dat wij u hiermee meer inzicht geven in de ontwikkelingen en de keuzeruimte die daarmee samenhangt, en hopelijk heeft u

daar begrip voor. Als LHV realiseren wij ons dat een deel van onze inbreng en de manier waarop wij de stem van de huisartsen laten

horen aan de vele overlegtafels voor huisartsen niet altijd zichtbaar zijn. Dat kan vaak ook niet, wij vragen daarin van u vertrouwen.

En al ziet u de LHV niet steeds in talkshows, wij weten de media te vinden wanneer het echt nodig is om ons pleidooi kracht bij te

zetten en/of de huisartsenzorg zichtbaar te maken, zoals wij dat ook in de afgelopen periode vaak hebben gedaan.

Er staan ons allen de komende tijd nog meer uitdagingen te wachten. Wij blijven ons inzetten om u te ondersteunen in uw werk als

huisarts. Volgt u onze corona-updates voor de laatste ontwikkelingen, en aarzelt u niet om contact met ons op te nemen met vragen

of signalen uit uw praktijk via EE@hv.nl of[IIEEEN.

Met vriendelijke groet,

size] 5.1.2e

5.1.2e

Landelijke Huisartsen Vereniging (LHV)
Domus Medica, Mercatorlaan 1200, 3528 BL / Postbus 20056, 3502 LB Utrecht

Telefoon ozs [EXE = 1 E-mail [EEEZE@hv nl
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van: IEE EENhotmail.com>
Verzonden: zondag 3 januari 2021 19:37

Aan: JB IBE HEE hv.ni>; 5.1.2e BERLE @ hotmail.com

Onderwerp: Tav voorrang Vaccinatie

ato IE EKER,
Ik heb ooit eerder gemaild naar u en naar de ministers heel in het begin van de pandemie, febr en 1 of 2 maart, jammer

genoeg geen reactie op gehad. lk heb mezelf dus maar beschermd.

Ik mail nu weer, het loopt behoorlijk uit de hand zeg maar in NL en de huisartsen staan overal achteraan. Ook begrijpt
de minister helemaal niet wat we doen en hoeveel we hebben weggevangen.

Als er dus wordt toegezegd dat we ook met voorrang aan de buurt zijn, kan het niet zo zijn dat we toch nog moeten

wachten. Op Moderna vaccin wachten is dus niet de bedoeling en geen optie, dat kan ook nog weken duren.

Overal staat nu huisarts met prioriteit vaccineren, dat is dit dus niet.

Prioriteit betekend met 1 tot 2 wkn max, eigenlijk een week.

De ambu broeders, ziekenhuispersoneel en ic-personeel inclusief specialisten zijn deze week, begrijpelijk.

Wij dus de week erna, dat lijkt me duidelijk, u moet met LHV dus veel harder onderhandelen met WVS en de minister.

Als de huisartsen omvallen en ja daar zijn steeds meer zieken dan komen daar ook steeds meer problemen van.

Ik heb me al weken ingehouden maar nu moest ik toch echt reageren. Ook dat de huisartsen als eerste moesten gaan

vaccineren, de minister wist niet eens dat het min 80 bewaard moest worden en dat er 1000 of 5000 vaccinaties in een

doos/ kist zitten. Ik bedoel maar.

Ik zit vanaf januari er al bovenop en wat een flaters en missers, echt ongelooflijk, maar goed.

Dit moeten we en kunnen we regelen. De Prioriteit is dus huisartsen met 7-10 dgn vaccineren.

Ik vraag u dan toch heel dringend om hierachter aan te gaan en een nieuw gesprek op maandag te regelen.

Echt de huisartsen dienen op korte termijn gevaccineerd te worden.

Wilt u alstublieft opnieuw om de tafel gaan en dit duidelijk maken.

Ik ga nu mijn achterban waarnemers informeren. En dat betekent dat ook uw email wordt afgegeven aan hen.

Met vriendelijke groeten

waarnemend Huisarts


